



Pullet Growers  
of Canada  
—  
Éleveurs de poulettes  
du Canada

---

## INVITATION

### 17<sup>TH</sup> ANNUAL GENERAL MEETING OF THE PULLET GROWERS OF CANADA

You are invited to attend:

**Pullet Growers of Canada's Annual General Meeting**

March 21, 2023, at 3:00 PM EDT

The Westin Ottawa  
11 Colonel By Drive, Ottawa (Ontario) K1N 9H4  
Meeting room: Quebec

The purpose of the Annual General Meeting will be to:

1. Receive and consider the Chair of the Board of Directors' report for the financial year ending December 31, 2022;
2. Receive and consider the Committees of the Board's activity reports for the financial year ending December 31, 2022;
3. Receive and consider the public accountant's statement and the financial statements for the financial year ending December 31, 2022;
4. Appoint the public accountant for the financial year ending December 31, 2023;
5. Appoint officers in accordance with the By-Laws;
6. Transact such further and other business as may properly be brought before the meeting.

The meeting will be followed by a presentation from **Dr. Tina Widowski**, professor of Animal Biosciences at University of Guelph and Egg Farmers of Canada Chair in Poultry Welfare.  
**"Building a better laying hen: How early life experience affects behavior, health and welfare"**

Please confirm your attendance to this meeting at [info.secretariat@epc-pgc.ca](mailto:info.secretariat@epc-pgc.ca).

We look forward to your attendance and input at this meeting.

Best regards,

François Jacques, Chair



Pullet Growers  
of Canada  
Éleveurs de poulettes  
du Canada

---

## INVITATION

### 17<sup>E</sup> ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE DES ÉLEVEURS DE POULETTES DU CANADA

Vous êtes invités à assister à :

**Assemblée générale annuelle des Éleveurs de poulettes du Canada**

Le 21 mars 2023, à 15 h HAE

The Westin Ottawa  
11 Colonel By Drive, Ottawa (Ontario) K1N 9H4  
Salle de réunion : Québec

L'objet de l'assemblée générale annuelle est de :

1. Recevoir et examiner le rapport du président du conseil d'administration pour l'exercice financier ayant pris fin le 31 décembre 2022;
2. Recevoir et examiner les rapports d'activité des comités du conseil d'administration pour l'exercice financier ayant pris fin le 31 décembre 2022;
3. Recevoir et examiner l'avis au lecteur de l'auditeur indépendant désigné et les états financiers pour l'exercice financier ayant pris fin le 31 décembre 2022;
4. Nommer l'auditeur indépendant pour l'exercice financier se terminant le 31 décembre 2023;
5. Nommer des administrateurs, conformément aux règlements;
6. Traiter de toute autre question pouvant être valablement soumise à l'assemblée.

L'assemblée sera suivie d'une présentation de la **Dre Tina Widowski**, professeure de biosciences animales à l'Université de Guelph et titulaire de la chaire des POC sur le bien-être de la volaille.  
« **Building a better laying hen: How early life experience affects behavior, health and welfare** »<sup>1</sup>

Veuillez confirmer votre présence à cette réunion à [info.secretariat@epc-pgc.ca](mailto:info.secretariat@epc-pgc.ca).

Nous comptons sur votre présence et votre apport à cette réunion.

Cordialement,

François Jacques, Président

---

<sup>1</sup> Veuillez noter que cette présentation se déroulera en anglais. Des copies en français des diapositives présentées seront disponibles pour ceux qui le demanderont.